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Anteckningar från PRO´s medlemsmöte  
2022-12-13 

 Antal deltagare 41 st. 

 

1. Ordförande Magnus Brattström hälsade alla välkomna, särskilt de 4 nya 

medlemmarna. 

Nu är vi totalt 173 medlemar i PRO Skarpnäck. 

Ordförande informerade om de aktiviteter som är aktuella närmaste tiden, 

Kulturhusets aktivitet den 17/12 och PRO´s jullunch den 16/12. 

2. Elisabeth Larsson, vår representant i SPR, avgav följande rapport: 

- Nytt förslag om byggvägen för Bergholmsbygget. 

- Beslutat att påbörja bygget 2023. 

- I budgeten för 2023 är det satsningar på äldre och omsorgen, barnom-

sorgen och fältassistenterna. Nya äldreomsorgslagen ej beslutad om 

ännu. 

- Nya chefer i stadsdelen, skifte pågår så ej klart ännu. 

- Satsning på förebyggande uppsökande verksamhet, mer personal ute i 

verkligheten alltså. 

- Stadsdelsförvaltninen kommer gärna på möte och informerar om vilka 

hjälpmedel vi kan få i hemmet. 

- Stadsdelskampen 2023, då skall Skarpnäcks stadsdel vara värd. 

- Kommande projekt finns i en folder, som kommer att finnas i 

PRO-lokalen. 

3. Vi bjöds på underhållning av Caroline Langenheim som sjöng 

julsånger. 
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4. Dragning på Julmarknadslotteriet utföll på följande nummer: 

• Duken vann nr 22 

• Tavlan vann nr 147 

• Mössa o vantar vann nr 2 

 

Vinstdragning på entrebiljetten var ovanligt många, 3 st, som fick 

fina priser skänkta av ICA Skarpnäck. Extra tack för det! 

Många vinster på ”vanliga” lotteriet gav många glada vinnare 

   

Vid anteckningarna 

 

---------------------------- 

Eva Tillman 

 


